



www.everlon.com.tw

Discovering Polymers for Our Future



Everlon
TPE / TPR Manufacturing Experts



Ever Polymer has tried its best to develop all kinds of possible TPE applications. We provide our clients and upstream/downstream suppliers with the most competitive manufacturing solutions.

塑格永不停止開創TPE所有應用可能，給予客戶及上下游供商最具競爭力的生產解決方案。



In collaboration with a fully integrated TPE supply chain, we will make TPE the new face of everyday products, leaving an unstoppable change in the future world.

塑格致力於TPE生產鏈的確實整合，型塑你我的未來生活，共創價值！



Our Business

關於我們

Ever Polymer has the mission to satisfy all the application needs for thermo plastic elastomers (TPE) raw materials in the market.

With "EVERLON" as our main brand, we specialize in the development and applications of TPE. Four major application series - EVERMedi, EVERSeal, EVERPeel and EVERAuto - have been further created according to different professional fields, with the aim to satisfy the demands for global TPE markets in terms of the top four high-end application areas, namely medical devices, food packaging, commodity sector, and automobile parts.

Through astute market insights, Ever Polymer is brave to unfold its business layout. Our top three business locations are situated at Taiwan headquarters, Huanan region in China, and Malaysia, while we are able to create our own supply chains together with upstream and downstream vendors. We endeavor to provide specific raw materials for the benefit of mass production capacity, by researching and figuring out brand-new formulas most applicable to application trends. Intending to reverse the industry model of raw material localization, Ever Polymer expects itself to become an increasingly-growing partner for every client. Our company is a leading manufacturer in creating many more possibilities for TPE applications around the world.

塑格的使命是滿足市場對於熱可塑性彈性體 (TPE) 原料的所有應用需求。

我們專精於TPE的開發應用，以EVERLON作為主打品牌，依據不同的專業領域再延伸開發EVERMedi、EVERSeal、EVERPeel、EVERAuto四大應用系列，滿足全球TPE市場在醫療器材、食品包裝、民生工業及汽車配件等四大高端應用領域需求。

通過敏銳的市場洞察，塑格勇於佈局，以台灣總部、中國華南及馬來西亞三大據點，攜手上下游供應鏈，研議符合應用趨勢的全新配方，致力提供具備量產能力的專屬原料，企盼以翻轉原料在地化的產業模式，成為客戶成長茁壯的合作夥伴，是為全球開創更多TPE應用可能的領先製造商。

Our Value

企業價值

Striving for innovation and change, we provide our clients with the raw materials of best quality, thanks to the establishment of a class 100,000 clean room as well as our continuous efforts to optimize production processes and services. To improve our TPE formula technologies, we took the lead in the industry by introducing plastics-precision multilayer film blowing machines and various kinds of professional precision apparatus, for the purpose of providing clients with the most competitive and cutting-edge raw materials. By getting rid of traditions and through supply chain integration, we aim to break the industry model of raw material localization, hoping to envisage international markets together with you.

我們求新求變，打造十萬級無塵室，不斷優化生產製程與服務，提供客戶品質無虞的原材料。我們領先業界，引進塑膠精密多層吹膜機及多種精密專業儀器，用以精進TPE配方技術，給予客戶最具競爭力的劃時代原材料。我們跳脫傳統，透過生產鏈整合，企盼打破原料在地化的產業模式，與您攜手展望全球市場。



Our Advantage

我們的優勢

Discovering Polymers for Our Future

永不停止開創TPE所有應用可能，
型塑你我的未來生活。



Pure Quality

品質純粹

Ever Polymer performs a strictly-enacted quality management system. With the "authentic and pure" raw materials from us, our clients are guaranteed of goodwill and user's safety. Ever Polymer profoundly embraces the belief that raw materials are the basis of everything. Only by insistence can we build trust through materials of superior quality, for the sake of forming ever-lasting partnerships with our clients.

塑格從嚴制定品質管理系統，以『真實純粹』的原材料，為客戶擔保品牌信譽，為使用安全把關。因為塑格深信，原材料作為萬物根本，唯有堅持，才以好品質粹煉信任，與客戶締結永恆的合作關係。



Innovative R&D

研發創新

We never abandon our initial belief. Embracing the vision of "creating all the possible TPE applications continuously", we listen to client's voices, grasp market trends, and work with our supply chain partners. By thinking out of the box, we research and develop new formulas to win market opportunities for our clients and shape the future for everyone.

我們不忘初心，秉持『永不停止開創TPE所有應用可能』的願景，傾聽客戶需求，掌握市場趨勢，攜手供應鏈夥伴，以突破現狀的應用思維，創新研發全新的配方，為客戶贏得市場先機，型塑你我的未來生活。



Sustainable Developments

永續發展

Ever Polymer focuses on corporate sustainability and brand development. We chose to establish our roots in Taiwan with an eye on the world. Having the responsibility to build our company as a "steadily growing" business entity, we intend to let clients feel reassured from our long term partnerships. In addition, we offer the best work conditions and environments for our employees.

塑格重視企業永續與品牌發展，選擇扎根於台灣，放眼國際，我們有責任建立『穩健成長』的企業體，提供客戶長久合作的安心感，提供員工最佳的工作條件與環境。



Innovative Solutions

應用解決方案

Leading Manufacturer of TPE Traditional Applications

滿足市場對於TPE原料的所有應用需求

Thermoplastic elastomers (TPEs) referred to as thermoplastic rubbers (TPRs) as well, are a class of copolymers or a physical mix of polymers. TPEs differ from traditional rubber, are as elastic as rubber and as processable as plastic. Due to simply plastics processing properties, many developers and designers choose to work with it.

熱可塑性彈性體 (TPE) 也被稱為熱可塑性橡膠 (TPR)，是一種共聚物或是物理方式混和的聚合物。不同於傳統橡膠，其具有橡膠般的彈性及類似塑膠加工的優勢。由於TPE加工步驟簡易，許多研發及設計人員都爭相選用。

TPE Characteristics

TPE特性

1. 100% recyclable	1. 100% 可回收利用
2. High transparency	2. 高透明性
3. Good weather resistance	3. 耐候性佳
4. Good electric insulating properties	4. 電氣性良好
5. High tensile strength & tear strength	5. 高抗張及撕裂強度
6. Excellent mechanical properties	6. 良好機械性
7. Very good elongation(above 500%)	7. 延伸性佳
8. Easy thermoplastic processing	8. 易加工成型
9. Non-toxic(FDA)	9. 無毒性
10. Good heat resistance	10. 耐熱性



TPE Application

TPE應用範圍

1. Medical Instrument

Stopper, Ring-pull Cap, Euro Cap, Breathing Mask, Medical Tube, Infusion Bag, Bag-valve Mask, 3 layers thin Film, Medical Device.

2. Food Package

Food Container, Wine Cork, Easy peel Film, W/P Sealing, Moisture controlling Film.

3. Industrial Parts

Baby Teether, Gas Mask, Goggles, Earplugs, Cell phone Case, Golf Club Grip, Shoe Sole, W/P Sealing, Toothbrush, Shaver, Baby Toy, Yoga Mat, Headphones Cable, Connector Cable, Cable Plug.

4. Automotive Parts

Antena, Dust Cover, Exhaust Duct, Window Seal, Fender.

1. 醫療器材

膠塞、針筒塞、拉環蓋、歐洲蓋、醫療呼吸面罩、醫療用管、輸液袋、呼吸球、醫療用薄膜、藥液試管、喉管。

2. 食品包裝

食品容器、酒瓶塞、易撕膜、密封防水條、瓶口封膜、吸濕膜。

3. 民生工業

幼兒咬環、防毒面具、蛙鏡、耳塞、手工具、手機殼蓋、高爾夫球桿、鞋底、手推車輪、牙刷、刮鬍刀、玩具吸盤、防撞護角、瑜珈帶、兒童玩具、耳機線、連接器線、線端插頭。

4. 汽車配件

汽車天線、防塵罩、車用配件、車用墊片、車燈罩、擋泥板、防水條、導風管。



Everlon
TPE/TPR Manufacturing Experts

塑格股份有限公司
EVER POLYMER CO., LTD.

33393桃園市龜山區民生北路一段538號3樓
3F, No. 538, Sec. 1, Minsheng N. Rd.,
Guishan Dist., Taoyuan City 333, Taiwan
Tel: 886-3-3125717 Fax: 886-3-3125718
E-mail: everlon@everlon.com.tw
www.everlon.com.tw

